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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Mit kívánnak annak érdekében tenni, hogy ne legyenek a lakosságot érintő ellátási
zavarok?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A napokban jelent meg egy interjú a Nemzetközi Energiaügynökség gáz-, és villamosenergi a
piaci divíziójának vezetőjével, Varró Lászlóval, melyben megfogalmazásra került, hogy a
Kormány rezsicsökkentését a szolgáltatók fizetik majd meg, ami viszont hosszú távon
rendszerszintű problémákhoz vezethet, így például a hálózatok műszaki színvonala
fokozatosan romlik, ha pedig a hálózati fejlesztések elmaradnak, ennek hatásakén t
áramkimaradások, ellátási zavarok jöhetnek .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

- Mi a véleménye arról, hogy rezsicsökkentésük hosszú távú rendszerszintű
problémákhoz vezethet?
Mit kívánnak annak érdekében tenni, hogy ne legyenek a lakosságot érintő
ellátási zavarok?

Megtisztelő válaszát várva !

Budapest, 2013 . január 7 .

15r. Oláh
országgyűlési képviselő

országgyűlési képviselő
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